



## December 10

12月10日

Dear UISZ Students, Parents, and colleagues, 亲爱的 USIZ 学生,家长和同事

Our students are heading into the last week of the semester with a feeling of a job well done. We have a few MAP exams to perform before we wish each other farewell until the new year, and we will also allow some time for outings and celebrations.

伴随着良好的学习状态。我们的学生即将进入本学期的最后一周,在我们互相道别直到新年之前, 我们有一些 MAP 考试要进行,我们还会留出一些时间去郊游和庆祝。

Oh yes! We will have a uniform free day this Friday as everyone is invited to come to school in their festive wear

哦,是的!本周五我们将有一个免穿校服日,因为每个人都被邀请穿着带有节日风格的服装来学 校。

Special thanks to our year 4, 5, and 6 students and their chaperones who represented us well these past three days at Cliff Haus in the Yingde area. We truly enjoyed following you with the pictures you sent.

我想特别地感谢我们4年级、5年级和6年级的学生和他们的监护人,他们在过去的三天里在英 德地区的涯迹营地很好地代表了我们。我们真的很喜欢看你发来的图片。

Have a great weekend everyone!

祝大家周末愉快!

Mr Pelletier

Sebastien Pelletier

UISZ 校长

Date 日期	Time 时间	Event 活动	Parents	Event description 活动详情
			invited?	
			是否邀请家长	
December 13-16	All days	MAP Exams Years	N/A	
12月13日-16日	全天	6-9	不适用	
		6 年级-9 年级 MAP 考		
		试		
December 16	All Day	Secondary Outing	Sorry, no.	
12月16日	全天	中学部学生外出	恕不邀请	
				-













December 17	Half Day	Last Day of the	Sorry, no.	Students return home at
12月17日	半天	Semester	恕不邀请	12:00pm noon
		本学期最后一天		学生中午 12 点回家
				Wear something festive!!!
				穿带有节日风格的服饰
December		Winter Break	N/A	Classes will resume January
18-January 5		圣诞假放假	不适用	6
12月18日-1月5				学校在1月6日开学
日				
January 5	From	Boarders return	N/A	
1月5日	7:00 pm	住宿生回校	不适用	
	从晚上7点			
January 6	8:35 am	Classes	N/A	
1月6日	早上 8:35	resume. Happy New	不适用	
		Year!		
		学校开学,新学年快		
		乐!		





